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ÚVODNÍK 

Milí č 

ÚVODNÍK 

Milí čitatelia! 

    Školský rok sa pomaly chýli ku svojmu 

koncu a my  veríme, že bol pre vás úspešný 

a šťastný a že vám jeho trvanie spríjemňovali 

aj čísla nášho školského časopisu. Sme veľmi 

radi, že sa rady našich čitateľov 

i spolupracovníkov neustále rozrastajú, čo 

svedčí o narastajúcej popularite nášho 

časopisu.      

Určite vás opätovne upútala naša titulná 

strana, ktorú pre nás namaľovala naša 

úspešná výtvarníčka a športovkyňa Tamarka 

Balajová zo 7.C triedy. V rámci vašich 

obľúbených rubrík Vám predstavíme školské 

novinky, dozviete sa, že pani učiteľka 

Krištofová je veľká cestovateľka, zaspievame 

si spoločne s Korničkou a spolu zistíme, že 

stále platí porekadlo „Všade dobre, doma 

najlepšie.“ Spoznáte bližšie svojich 

spolužiakov, ktorí vynikajú v rôznych oblastiach 

umenia či športu a zaspomíname si na 

vynikajúce školské akcie. Presvedčíme vás 

o tom, že naše dievčatá nie sú žiadne 

„krehotinky“ a pozrieme sa bližšie na aktivity 

školského klubu. Naši najmenší spolužiaci 

nám prezradia, ako budú tráviť letné 

prázdniny. 

Tieto, ale i mnohé iné články už netrpezlivo 

čakajú, kedy sa do nich začítate.  Podobne ako 

po minulé roky môžete do nášho časopisu 

prispievať prostredníctvom SCHRÁNKY, ktorá 

sa nachádza oproti zborovni, kam môžete 

vhodiť svoje práce, návrhy, pripomienky 

a postrehy. Na všetky sa veľmi tešíme! 

 Z obsahu aktuálneho čísla sme vám čo 

to prezradili, pozorne však listujte a dozviete 

sa oveľa viac. Prajeme vám príjemné čítanie! 

     Príjemnú zábavu pri čítaní vám praje 

                                            redakcia časopisu

 

Redakčná rada 

Šéfredaktor: PaedDr. Denisa Klozíková 

Členovia:   Adrián Boleček, 7.B 

        Katarína Dovinová, 8.C 

         Veronika Bakošová, 8.A 

         Natália Pašková, 7.A 

         Natália Kotlebová, 7.A 

         Nina Melicháreková, 6.B 

                    Natália Závodná, 6.B 
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INDIA 

Trieda 6.B sa dňa 22.2. na 

chvíľku ocitla v Indii. Ich 

spoluţiak Anirudh Raja spolu so 

svojou mamou Rama 

Rajakrishnan im predstavili 

krajinu, z ktorej pochádzajú. 

Dozvedeli sa zaujímavosti 

z histórie, náboţenstva, 

geografie, kultúry a zvykoch. 

Anirudh spolu s mamou (prišla 

oblečená v tradičnom odeve – 

sárí) pripravili aj malé 

pohostenie, tradičné indické 

jedlá (slané aj sladké). 

Ďakujeme! 

    

ŠKOLSKÉ KOLO V PREDNESE 

POÉZIE A PRÓZY 

Dňa 21.2.2017 sa konalo školské kolo 

v prednese poézie a prózy. 

Spomedzi   26 ţiakov 2.-4.ročníka 

porota vybrala najlepších 

recitátorov. Víťazky  postupujú do 

obvodného  kola, kde budú 

reprezentovať našu školu. Drţíme 

im palce!  

Poézia: 

1. Mičková Melisa - 3. A  

2. Krajčovičová Sofia - 2.C 

    Halgošová Natália - 4.B 

3. Mičuda Timotej - 4.A 

 

Próza:  

1. Stašáková Tatiana - 4.A  

2. Chrastinová Petra - 3.A 

    Havlíková Dominika - 3.A 

3. Ţilkayová Zoja - 2.C 

    Melicháreková Lenka - 3.D 

CESTA DO ROZPRÁVKY 

Dňa 24.03.2017 prijala naše pozvanie 

do 6. Oddelenia ŠKD manţelka 

zosnulého spisovateľa Pavla Paulendu 

- autora detských rozprávok. Pani 

Paulendová v úvode porozprávala o 

manţelovej tvorbe, ich spoločnom 

ţivote a neskôr nám priblíţila 

samotné kniţky, teda Rozprávkový 

ostrov a Rozprávkové súostrovie. 

Spoločné chvíle nám spríjemnilo 

počúvanie nahratého CD rozprávky O 

čertíkovi Danielovi, ktoré nahrali 

ţiaci zo VI. ZŠ, po ktorého skončení 

nasledovala voľná diskusia. Pani 

Paulendová si pre ţiakov pripravila 

krásne prekvapenie, pretoţe 

kaţdému darovala kniţku 

Rozprávkové súostrovie s venovaním 

a taktieţ ručne maľovaný kamienok 

pre šťastie, o ktorom je aj ďalšia z 

rozprávok P. Paulendu - Petruškine 

kamienky, ktorej väzbu sme taktieţ 

dostali ako darček pre naše 

oddelenie a vďaka ktorej si budeme 

môcť spríjemňovať naše chvíľky v 

klube. 

           

GOLF 

Golf klub Trenčín usporiadal dňa 

21.4. v priestoroch golfového 

ihriska a HOSS Sport Centra 

"SNAG DAY". Myšlienkou tejto 

akcie bolo odmeniť deti za ich 

poctivú zimnú prípravu, navnadenie 

do ďalších tréningov a ukázať 

moţnosť ďalšieho stupňa golfu.  

Na 6 stanovišťiach si naši golfisti 

Adelka, Anetka a Michal mali 

moţnosť porovnať svoje 

nadobudnuté schopnosti a na záver 

si prezreli golfové ihrisko.       

                   

ANGLICKÉ DIVADELNÉ 

PREDSTAVENIE 

Ţiaci vybraných tried II. 

stupňa sa 23.3.2017 v kine 

Hviezda zúčastnili divadelného 

predstavenia v anglickom 

jazyku Peter Black 3. Táto 

divadelná hra bola predvedená 

skúsenými profesionálnymi 

hercami z Divadelného centra v 

Martine. Predstavenie bolo 

zamerané najmä na oblasť 

kultúry a umenia. Hlavná téma 

sa točila okolo „vrtkavosti 

ţivota“ a okolo diania 

spojeného s hľadaním 

vhodného zamestnania, kde 

hlavný hrdina bol vystavený 

ďalšej ţivotnej skúške.  

 

    

ROBOTICKÝ DEŇ 

V dňoch 15. a 16.2.  sa v areáli Strednej 

odbornej školy s podtitulom Motivujeme 

talenty pre Slovensko konal 12.ročník 

medzinárodnej súťaţnej  prehliadky 

robotov. Zúčastnili sa tímy zo 

základných a stredných škôl zo 

Slovenska, Nemecka a Maďarska. Našu 

školu reprezentovali ţiaci  z 9.B triedy 

A. Kováč a Š. Zemanovič,  ktorí získali 

špeciálne ceny. V súťaţi Boffin 

o Energoland   zvíťazil A. Kováč, ktorý 

získal pre svoju triedu zájazd do 

Mochoviec do Energolandu. Druhé 

miesto v tejto súťaţi obsadil Š. 

Zemanovič. Táto súťaţná prehliadka sa 

tento rok konala pod osobnou záštitou 

predsedu TSK J. Bašku  a primátora 

Mesta Trenčín R. Rybníčka. Víťazom 

ešte raz gratulujeme a ďakujeme za 

vzornú reprezentáciu školy.  

          

Školské 

novin(k)y 
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Štúrov a Dubčekov rétorický 

Uhrovec 

V utorok 11.04.2014 sa 

v priestoroch CVČ Trenčín konal 

22.ročník okresnej súťaţe 

v rétorike s názvom Štúrov a 

Dubčekov rétorický Uhrovec. 

Našu školu dôstojne 

reprezentovali 

v 1.kategórii Natália Závodná zo 

6.B triedy a v 2.kategórii Juraj 

Staňo z 8.A triedy. Obaja ţiaci 

boli pripravovaní pod odborným 

vedením Mgr. Anny 

Strempekovej, ktorá je vţdy 

zárukou kvalitnej prípravy 

a jedinečného umeleckého 

dojmu. 

ENERGOLAND Mochovce 

Dňa 11.4.217 ţiaci 9.B triedy 

navštívili ENERGOLAND Mochovce. 

Túto exkurziu pre triedu vyhral 

Adam Kováč v súťaţi Motivujeme 

talenty pre Slovensko. 

Ţiaci si v Energolande pozreli 3D 

kino – Odysea enrgie: od Veľkého 

tresku aţ po budúcnosť a vyskúšali 

si energohry – výlet na 

supermotorke do budúcnosti, stroj 

času, uhlíková stopa, ţiarenie okolo 

nás, nanosvet atómov, kinect – hra 

na interaktívnej LED 

podlahe,  mnoţstvo ďalších 

a dozvedeli sa ako funguje atómová 

elektráreň. 

 

Hviezdoslavov Kubín 

Dňa 12.4.2017 sa v priestoroch  ZŠ 

Melčice- Lieskové  konala 

prehliadka umeleckého slova – 

umelecký prednes poézie a prózy 

Hviezdoslavov Kubín. Našu školu 

reprezentovali: N. Závodná (6.B) , 

ktorá v II. kategórii poézia získala 

3. miesto , v III. kategórii poézia 

krásne 1. miesto získala E. 

Slezáková (7.B)  a v I. kategórii 

próza  1. miesto získala T. 

Stašáková(4.A). Dievčatám srdečne 

gratulujeme, ďakujeme za vzornú 

reprezentáciu školy a do ďalšieho 

krajského kola drţíme palce! 

 

Cesta slovenskou históriou 

26. 4. sa všetci ţiaci našej školy 

zúčastnili divadelného 

predstavenia "CESTA SLOVENSKOU 

HISTÓRIOU". Bol to pekný 

divadelno-šermiarsky program, ktorý 

našich ţiakov zobral na výlet do 

obdobia Samovej ríše, 

prvých  knieţactiev, príchodu Cyrila a 

Metoda, kráľa Svätopluka, 

tatárskych a tureckých vpádov. Je 

mimoriadne dôleţité, aby sme poznali 

vlastnú históriu, pretoţe inak si ju 

budeme musieť preţiť opäť.

 

Zápis do 1.ročníka 

Ďakujeme rodičom, ktorí si vybrali 

našu školu ako miesto pre 

vzdelávanie svojich detí. Na základe 

počtu zapísaných ţiakov otvoríme v 

školskom roku 2017/2018 štyri 

triedy 1. ročníka 

   

Hvezdáreň a planetárium Brno 

a VIDA! 

 Ţiaci 8.ročníka dňa 2.5.2017 

navštívili Hvezdáreň 

a planetárium Brno a VIDA ! 

science centrum. V planetáriu si 

ţiaci pozreli program „ Cesta za 

miliardou hviezd“. Súčasťou 

programu bola aj prehliadka 

hviezdnej oblohy, ukáţka jasných 

hviezd a najznámejších súhvezdí, 

ktoré môţeme vidieť v tomto 

čase na nočnej oblohe. Vo VIDA! 

Science centre ich čakalo 170 

interaktívnych exponátov, ktoré 

sú rozdelené do štyroch 

tematických celkov: planéta, 

civilizácia, človek a mikrosvet. 

Ţiaci si tu vyskúšali odpáliť 

vodíkovú raketu, zmraziť vlastný 

tieň, zaţiť zemetrasenie, 

vytvoriť tornádo či odhaliť 

záhadu Bermudského trojuholníka 

.a veľa ďalších zaujímavých 

Historická cesta po severnom 

Taliansku 

V dňoch 7.- 10. 6. 2017 sa zúčastnili 

ţiaci 9. ročníkov.  Na  trase Miláno- 

Lago di Garda- Sirmione- Verona 

navštívili mnoţstvo kultúrnych 

pamiatok. Prezreli si Castello 

Sforzesco (gotickú katedrálu) 

v Miláne, slávnu budovu La Scala, 

malebné mestečko Sirmione, leţiace 

na brehu jazera Lago di Garda 

a mestečko Verona, ktoré je známe 

nielen milostným príbehom 

o Rómeovi a Júlii , ale aj nádherným 

rímskym amfiteátrom, v ktorom sa 

v lete konajú hudobné slávnosti. 

A aby im z toľkej histórie nepraskla 

hlava, tak sa uvoľnili, zabavili 

a vyvrieskali v Gardalande, v 3. 

najväčšom zábavnom parku 

v Európe.           
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Rozhovor s pani 

učiteľkou Krištofovou 

Láska k športu i k cestovaniu sú typické pre Mgr. Lenku 

Krištofovú, ktorá už tri roky patrí k najobľúbenejším učiteľkám 

v našej škole. Vedeli ste, že v roku 1994 bola ako Lenka Řiháková 

bronzovou majsterkou sveta juniorov v skoku do výšky? Ale poďme 

pekne po poriadku. Narodila sa v Skalici, žila v Holíči, kde sa 

venovala behu na dlhé trate a v 14 rokoch odišla do Trenčína na športové gymnázium. Ak 

sa chcete dozvedieť viac, začítajte sa spolu s nami do rozhovoru s touto mimoriadne 

obľúbenou pani učiteľkou.   

Kde ste vyrastali? 

Vyrastala som 

v  Holiči na Záhorí. Na 

hranici Slovenska 

s Čechmi. 

Aký bol Váš najväčší 

sen z detstva? 

Veľmi rada 

som 

športovala 

a už 

v siedmom ročníku som chcela ísť na 

športové gymnázium. Ale keďže som 

patrila k  priemerným žiakom, tak 

som nevedela, či sa mi to podarí 

alebo nepodarí. A podarilo sa mi to, 

takže asi sa venovať tomu športu, ktorému sa 

venujem doteraz.  

Ktorú školu ste 

navštevovali? 

Športové 

gymnázium tu 

v Trenčíne. 

Aká ste boli 

žiačka? 

Čo ja viem?!  Ani 

nie dobrá, ani nie 

zlá, asi taká 

priemerná. 

Ako si predstavujete ideálnu školu? 

Ako si predstavujem ideálnu školu? No to je 

ťažká otázka. Podľa mňa ideálna škola 

neexistuje, všade sa dá čosi zlepšovať. Ale 

z toho môjho pohľadu možno že by som 

pridala trošku pohybu. Takže ešte jednu 

hodinu telesnej by som pridala. 

Čo Vás priviedlo k učiteľskému  povolaniu? 

Ten šport, keďže 

mám vyštudovanú 

telesnú výchov 

s trénerstvom, čo je 

teda vyslovene 

šport. Nemám 

žiadny predmet ako 

je biológia, 

geografia a pod., 

takže mňa k tomuto povolaniu  priviedol práve 

šport. Keďže som chcela trénovať, robiť 

trénerstvo a dalo 

sa to skombinovať 

jedine s telesnou 

výchovou. 

Čím ste chceli byť,  

ked´ ste boli malá? 

To neviem, ja si to 

nepamätám. 

Neviem určite, či 

som vôbec niečím 

chcela byť. 

Čo sa Vám na tomto povolaní najviac 

páči/nepáči? 
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Páči sa mi to, že môžem byť v 

kontakte s Vami (deťmi), 

samozrejme vtedy, keď 

poslúchate a robíte to, čo máte - 

tak je to najlepšie! Asi každý 

učiteľ  má rád to, čo má 

vyštudované. Ja mám rada šport a 

tie ostané  výchovy, ktoré musím 

mať, aby som mala plný úväzok 

a som rada, keď Vás môžem na tej 

telesnej niečo naučiť. A keď sa naučíte niečo 

nové a ide vám to, tak z toho mám najväčšiu 

radosť. A najviac sa mi asi nepáči hluk. Ale to 

patrí k tomuto povolaniu.  

Vieme o Vás, že ste veľká cestovateľka. Ktoré 

krajiny ste navštívili? 

Ja som už veľa krajín navštívila. Keď som 

robievala šport aktívne,  tak som cestovala 

kade – tade. Navštívili sme všetky okolité 

krajiny, ktoré sú tuto okolo Slovenska ,ale to 

bolo také cestovanie, že sme  

v podstate išli na preteky. 

Prišlo sa, väčšinou sa išlo na 

tréning, potom bola nejaká 

regenerácia, vyspali sme sa, 

odsúťažili a išlo sa domov. 

Takže týmto spôsobom som 

navštívila veľa krajín, 

napríklad Portugalsko, 

Španielsko, krajiny okolo 

Slovenska, takže ja som tých 

krajín síce navštívila veľa, ale veľa som z nich 

teda vtedy nemala. Možno keď som bola tretia 

na majstrovstvách sveta, keď sme boli 

v Portugalsku, tak tam som dosúťažila a mali 

sme ešte 3 dni do odletu, takže som 

videla aj  Lisabon, ale tie ostatné 

krajiny som navštívila štýlom ihrisko - 

hotel – letisko – naspäť. Takže až ako 

dospelá som začala viac krajiny 

spoznávať. Navštívili sme Egypt, 

Turecko, minulý rok sme boli 

v Thajsku a teraz ma čaká o týždeň 

Vietnam a Kambodža (v čase uzávierky 

nášho časopisu už má cestu po týchto 

krajinách pani učiteľka za sebou a stále vyhráva Thajsko, 

pozn.redakcie). 

V ktorej krajine 

sa Vám najviac 

páčilo? 

Asi v Thajsku. 

Najviac  zatiaľ 

v Thajsku 

a uvidím, ako 

nás teraz osloví 

Vietnam 

a Kambodža. Keďže sú  to ázijské krajiny,  tak 

si myslím,  že to bude veľmi  podobné. 

Ochutnali ste nejakú špecialitu? 

Skúšali sme  vysmážaných červíkov a chutnali 

ako chipsy. A keby som nevidela,  čo jem, tak 

asi naozaj myslím, že žujem chipsy ;-). 

Aké je Vaše najobľúbenejšie jedlo? 

Mám veľmi rada kapustu a jedlá z kapusty. 

Kyslé jedlá mám všeobecne rada, takže asi 

kapustnicu a také 

všetko, čo je 

z kapusty. 

A avokádo 

milujem! 

Akým športom sa 

venujete a ktoré 

by ste ešte chceli 

skúsiť? 

Skúsiť by som 

chcela curling, 

pretože to robí moja dcéra vo Švajčiarsku 

a minule, keď som tam bola, tak sme sa 

k tomu nedostali. A venujem sa atletike a tuto 

za školu hrávam volejbal. 
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Máte alebo mali ste nejakého domáceho 

miláčika? 

Mám rybičky. Oficiálne sú to rybičky mojej 

dcéry, ale ja sa o ne musím starať. 

Vediete k  športu aj svoje deti? 

Samozrejme! Dcéra lyžuje, keď bola ešte na 

Slovensku, robievala atletiku. A syn chodí na 

hokej. 

Ak by ste si mohli vybrať iné povolanie, čo by 

to bolo? 

Nikdy som nad tým nerozmýšľala. Možno že 

by som robila v  gastronómií. 

Ktoré predmety ste v škole mali najradšej? 

Telesnú, výtvarnú, hudobnú, 

keďže hrávam na hudobný 

nástroj - na flautu a na 

klarinet. Navštevoval som aj 

keramický krúžok.   

 

Mini kvíz 

More / Hory 

Zima / Teplo 

Sprcha / Vaňa                           

  Slnko / Dážd 

      Ovocie / Zelenina                    

       Mesto / Dedina 

       Zelenina / Steak 

          Slané / Sladké

 

Ďakujeme za rozhovor i fotografie zo 

súkromného archívu! 

Milan Balažovjech, Róbert Nagy, Adrin 

Boleček, 7.B 
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Naši úspešní žiaci 

  V každom čísle Vám predstavujeme žiakov našej školy, ktorí sú v niečom výnimoční, 

dosahujú vynikajúce výsledky vo vedomostných či športových súťažiach. Je až neuveriteľné, koľko 

talentovaných detí máme okolo seba! Poďme si ich trošku predstaviť. 

Adam KOVÁČ, 9.B 

Adama odmalička bavilo lego, neskôr lego roboty a to 

položilo základy pre jeho neskoršiu záľubu -  elektrotechniku 

a robotiku. Posledné tri roky sa zúčastnil Trenčianskeho 

robotického dňa, ako i rôznych iných súťaží organizovaných 

odbornými elektrotechnickými školami. Pré roky sa na 

súťažiach prezentoval Lego robotmi, tento rok zostrojil  zo 

starých DVD mechaník a Arduina  CNC kresliaci stroj, čím 

očaril porotu a získal špeciálnu cenu za najlepšie uplatnenie 

v praxi. Na  Trenčianskom robotickom dni získal v súťaži 

Motivujeme talenty pre Slovensko  1.miesto, čím vyhral pre 

celú triedu výlet do ENERGYLANDU Mochovce. 

Okrem elektrotechniky ho baví aj astronómia. Vedomosti 

získava v astronomickom krúžku na Gymnáziu Ľ.Štúra 

v Trenčíne. Adam získal 1.miesto v Okresnom kole 

astonomickej olympiády, 2.miesto v krajkom kole a postup do celoslovenského kola. Svoje 

vedomosti chce ďalej rozvíjať štúdiom na Strednej priemyselnej škole v Dubnici nad Váhom, odbor 

elektrotechnika. Adamovi držíme palce  veríme, že o ňom ešte budeme veľa počuť! 

Tamara BALAJOVÁ, 7.C 

Tamarka patrí medzi najlepšie žiačky v ročníku. Má dve 

výrazné záľuby – kreslenie a atletiku. Kresleniu sa venuje od 

svojich 6 rokov a jej talent v kreslení môžeme obdivovať už 

druhý rok, nakoľko jej kresby tvoria titulnú stránku nášho 

časopisu. Svoj talent v kreslení Tamarka rozvíja na Základnej 

umeleckej škole Karola Pádivého v Trenčíne. 

S atletikou začala neskôr, asi pred dvomi rokmi a veľmi ju baví. 

Najviac ju baví vtedy, keď prekonáva svoje osobné rekordy. Jej 

najlepší osobný rekord zo skoku do diaľky je 5 metrov a 29 

centimetrov. V behu na 60m má najlepší osobný čas 7 sekúnd 

a 97 stotín. V rámci atletických súťaží Tamarka získala 1.miesto 

v okresnom kole v behu na 60 metrov, rovnako 1.miesto 

v okresnom kole v skoku do diaľky. V krajskom  kole získala 

v spomínaných disciplínach krásne 2.miesto a v krajskom kole 

súťaže Hľadáme nových olympionikov získala Tamarka 1.miesto v behu na 60 metrov a 2.miesto 

v behu na 600 metrov, čím si zabezpečila postup na septembrové Majstrovstvá Slovenska.  

Tamarke srdečne blahoželáme a tešíme sa na jej ďalšie úspechy! 
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Patrik ORGOŇ, 4.C  

Patrik má len 10 rokov a je to naše šachové eso! Šachu 

sa začal venovať pred dvomi rokmi. Za tie dva roky už 

nazbieral dostatok skúseností a výrazne sa zlepšil.  Až 

natoľko, že sa v celoročnej šachovej súťaži GRAND PRIX 

mládeže  prebojoval do finále Slovenska, ktoré bude v 

Topoľčanoch 18.6. Na tieto súťaže ho pripravuje jeho 

otec. Samozrejme, celá rodina ho v tom podporuje 

a chce, aby pokračoval ďalej a neustále napredoval. 

Šach zaberá Patrikovi všetok voľný čas, no jemu to 

vôbec neprekáža, pretože šach je jeho veľkou vášňou. 

Za tie krátke dva roky už nazbieral nemálo medailí 

a mnohé ďalšie ocenenia. Medzi tie najvzácnejšie patrí 

1. miesto v najsilnejšom celoslovenskom turnaji žiakov 

do 14 rokov.  Aj jeho mladší brat sa  venuje šachu 

a možno raz svojho staršieho brata prekoná. Šach im 

totiž doslova koluje génmi. Držíme palce! 

                                                                                                                     

Tatiana STAŠÁKOVÁ , 4.A 

Tatiana je nielen výbornou žiačkou, ale zároveň aj veľmi 

úspešnou recitátorkou.  Od 2.ročníka sa pravidelne 

objavuje na rôznych recitátorských súťažiach. Veľmi rada 

prednáša prózu, pričom na prednes ju pripravuje jej 

mamina.  Najobľúbenejšou knižkou Tatiany sú jednoznačne 

príbehy malého ufúľaného dievčatka, ktoré zaujímavo 

spísala Hana Košková vo svojej knižke  Uľa  Fuľa krotí farby. 

Tento rok sa Tatiana v Krajskom kole prednesu poézie 

a prózy umiestnila na vynikajúcom 2. mieste. Jej prednes 

a suverénne vystupovanie natoľko očarili porotu, že Táňa 

postúpila aj na celoslovenské kolo v Dolnom Kubíne. 

Zabojovala aj v speváckej súťaži, kde získala druhé miesto 

v obvodnom kole. Vo voľnom čase si Tatiana rada zahrá 

bedminton. Veľmi nás teší, že po Eme Slezákovej tu máme 

ďalšiu nádejnú recitátorku! V triede je Táňa osobnosťou už 

dávno. Skromnosť, pokora, na druhej strane zdravé 

sebavedomie - to je Táňa Stašáková! 

 

 

        

  Natália Pašková, Natália Kotlebová, 7.A 
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                     Zem spieva s Korničkou 

Myslím, že detský folklórny súbor Kornička 

netreba azda nikomu predstavovať. Mnoho našich žiakov 

patrí či patrilo do ich radov. Tento rok sme všetci 

pozorne sledovali televíznu reláciu Zem spieva a držali 

našej Korničke palce! Ako vlastne Kornička vznikla?  

    Na jeseň roku 1999 sa niekoľko "odrastených" 

tanečníkov a muzikantov z trenčianskych 

i netrenčianskych súborov zamýšľalo nad tým, ako vyplniť dlhé jesenné a zimné večery sebe, svojim 

manželkám a kŕdliku svojich detičiek. Keďže už mali určité skúsenosti z práce v iných detských 

i študentských folklórnych súboroch, rozhodli sa vdýchnuť život novej kôpke, z ktorej bola zakrátko 

      opa    byčajných    az    ezbedných    nokedy    iperných    rpčekov   papučiek 

Lámali si oni hlavy, lámali, aké jej dať meno. Keďže si dobre 

pamätali, ako vo svojich mladíckych rokoch ťahali dievky za 

vrkoče a že to bola dobrá zábava (aspoň pre nich), vybrali 

meno KORNIČKA. Vrkôčik - kornička - sa tak stal(a) názvom aj 

symbolom súboru. Na svojom prvom Mikulášskom večierku 

v decembri 1999 ho pokrstili a krstným tatkom sa stal 

vedúci FS Družba Jaroslav Mikolášek. A Kornička mohla rásť 

do krásy a šikovnosti ... 

A o tom, že sú naozaj šikovní, svedčí obrovské množstvo 

ocenení, ktoré už Kornička získala. Všetci sme pozorne 

sledovali televíznu reláciu  Zem spieva  a usilovne sme im 

posielali hlasy. Kornička sa spomedzi obrovskej konkurencie 

prebojovala  až do finále.  Keby niekto náhodou nevedel, o čom tu píšeme, Zem spieva bola 

veľkolepá folklórna šou, ktorá ctí tradície našich predkov, ukazuje svetu krásu, pestrosť a hodnotu 

slovenského folklóru i slovenskej krajiny. O tom, ako to v súťaži prebiehalo, sme sa porozprávali 

s jednou z účinkujúcich, Kristínou Ďuráčiovou zo 7.A triedy.

Ako ste sa dostali do súťaže Zem spieva ? 

Pán vedúci Vladimír Mišík nás zapísal do 

tejto súťaže. 

Museli ste na túto súťaž pripravovať nové 

tance, prípadne šiť nové kostýmy ?Tance 

už sme vedeli, ale samozrejme sme si ich 

pred súťažou precvičili. Kostýmy 

pochádzajú z Trenčína, konkrétne zo 

Soblahova, ale používame ich už dlhšiu 

dobu. Takže špeciálne nové sme nešili.  

 

Bolo ťažké vystupovať pred kamerami ? 

Určite sme boli veľmi nervózni, ale 

zároveň sme boli nadšení z toho, že sme 

http://www.fsdruzba.szm.sk/
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mohli reprezentovať Trenčiansky kraj 

a ukázať, čo vieme. 

 

Nacvičovali ste dlhšie ako obyčajne ? 

Áno, nacvičovali sme to viac, pretože sme 

to museli skrátiť na určitý čas,  vystúpenie 

malo trvať asi 3 minúty. 

 

Stretli ste sa v TV s nejakými známymi 

osobnosťami ? 

Áno, stretli. Napríklad s Andrejom 

Bičanom, ktorý bol naším patriotom v 

súťaži, Marekom Ťapákom, Adelou 

Banášovou a mnohými ďalšími. 

 

Boli ste spokojní so svojím výkonom ? 

Áno, určite. Všetci sme sa snažili, ako sme 

najviac mohli. 

 

A čo hovoríte na výhercov súťaže ? Myslíš 

si, že zvíťazili oprávnene? 

Áno, myslím si, že si to zaslúžili. Ale určite 

boli v súťaži aj lepší, skôr išlo o to, že 

dostali najviac hlasov.  

Čo si myslíte o porote ? 

Porota rozhodovala iba v 1. kole a keďže nás 

posunuli, tak ich máme samozrejme radi :-). 

 

Bolo natáčanie zdĺhavé alebo sa skôr 

organizátori snažili urýchliť ho ? 

Určite sme sa to snažili všetci urýchliť, ale 

bolo to namáhavé, pretože priestor bol iný  

než ten, na aký sme zvyknutí. 

 

A čo kroje? Cítili ste sa v nich dobre alebo 

bolo v nich skôr teplo  ? 
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V krojoch sme  boli  veľmi dlho. Museli 

sme ich mať na sebe aj dlho pred 

natáčaním, aj na samotnom vysielaní. 

Určite v nich bolo teplo! 

 

Bolo medzi súťažiacimi cítiť napätie a 

rivalitu ? 

Nie . My sme sa navzájom podporovali 

a našli sme si medzi súťažiacimi veľa 

priateľov. 

 

Stala sa nejaká vtipná udalosť ? 

S Andrejom Bičanom určite áno, s ním sa 

nedá nudiť . Keď sme natáčali dokrútky, 

prišla som tam prvá. Prihovoril sa mi Bičan 

a hovoril mi rôzne  vtipy a vtipné zážitky 

z detstva . 

 

Prišla sa vás pozrieť rodina priamo do 

štúdia ? 

Áno, moji rodičia chodili,  ale aj zvyšok 

súbor mal v hľadisku svoju podporu. Bola 

to paráda! 

 

 

Na Svätého Mikuláša, keď storočie končilo, 

také malé a veselé voľačo sa zrodilo.  

Nemalo to žiadnej mamky, nespadlo to z nebíčka, 

keďže vlásky krásne malo, volali ju KORNIČKA.  

 

Kornička je z troch pramienkov upletený vrkôčik 

a začiatkom každej zimy bude staršia o rôčik.  

Jeden prameň pekne spieva, druhý pekne tancuje 

a ten tretí tým prvým dvom na husličkách cifruje.  

 

Z troch pramienkov veselosti upletená kornička, 

poteší a rozveselí všetky smutné srdiečka.  

 

Odkazuje ľuďom takým, ktorí nechcú uveriť:  

prídite sa na ňu pozrieť, veď aj Vás chce potešiť. 

 

 

 

Natália Kotlebová, Natália Pašková, 7.A 
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Všade dobre, doma najlepšie 

 

Viete, rád cestujem po svete. Obdivujem krásne pohoria, zelené lesy, dlhé 

rieky a rád sa prechádzam po rozľahlých pláţach pri mori. Ale vţdy keď 

cestujem do zahraničia, vţdy ma ťahá niečo naspäť. Moţno si poviete, ţe za 

hranicami je všetko krásne, upravené a u nás je všetko také obyčajné. A vtedy sa 

pýtam: „Prečo si niektorí Slováci neváţia svoj domov?“ A vzápätí hľadám 

odpoveď. Akoby to bol trend neváţiť si to, čo máme. Veď aj u nás nájdete 

krásne hrady a zámky, majestátne hory a unikátne stavby. Aj my sa máme čím 

pýšiť. 

        A predovšetkým tu máme ešte jeden unikát – folklór, ktorý vyniká svojou 

jedinečnosťou a tým, ţe v kaţdom kúte Slovenska je iný. Veď o čom hovoria naše 

ľudové piesne? Odveká je ľudská túţba po šťastí. Univerzálny recept naň 

neexistuje, ale ľudia ho vţdy hľadali i v utrpení, bolesti a pri práci. Vraví sa, ţe 

najkrajšie ľudové piesne má ľud tej krajiny, ktorá vo svojej histórii preţila 

najväčšie súţenia a príkoria. A náš folklór to dokazuje. Pritom je to vec, ktorá sa 

vo svojom domove stáva ohrozeným druhom. 

       Čítame a počúvame mnohé celebrity i politikov, ako milujú Slovensko a čo 

dokázali pre Slovensko urobiť. Ale ja si myslím, ţe aj tu platí ten slávny 

exuperiovský výrok: „Dobre vidíme len srdcom. To dôleţité je očiam neviditeľné.“ 

Nepretvarovať sa, neklamať, neobohacovať sa, ale naozaj pracovať pre svoju 

vlasť i národ. Azda by sme sa mali vrátiť k tomu štúrovskému ,,Málo troviť – viac 

tvoriť.“ Aj na tento výrok sa podobne ako na folklór zabúda. A viete prečo ? 

Pretoţe ne internete sa dozviete menej o Slovensku a jeho krásach ako o 

zahraničí. Aj preto si ľudia myslia, ţe zahraničie je lepšie. Kaţdý má síce v sebe 

túţbu objavovať, ale podľa mňa sa poberajú zlým smerom. Akoby mali zle 

nastavený kurz na GPS. Skúsme nastaviť tento kurz na domov a hľadajme 

motiváciu na poznávanie domova. Pretoţe keď nezmeníme tento kurz, zabudne sa 

na to, čo máme. Veď nech stále platí ,,Všade dobre, doma najlepšie!“ 

 

 

 

 

 

Juraj STAŇO, 8.A 
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EXIT TOUR 

Naša škola stále častejšie robí 

rôzne akcie, na ktorých dokazuje, 

že je možné skĺbiť zábavu 

a vzdelávanie. Že existujú prednášky, na ktoré sa žiaci veľmi tešia 

a priam sa na ne hrnú do popredných lavíc. Nie, nie, to nie je sci–fi! To je skutočnosť 

zhmotnená do jedinečného projektu nazvaného EXIT TOUR. Sme veľmi radi, že sme ho 

mohli zažiť na vlastnej koži 6.4.2017.   

EXIT Tour pôsobí nielen na Slovensku, ale aj 

v Poľsku, Česku a 

Estónsku, kde sa 

doň zapojilo spolu 

už vyše 92 

miest, 217 

škôl a 49 427 do 

určitého mesta, počas ktorého je každý deň 

na jednej škole (vždy inej), pre 

ktorú pripraví celodenný 

zaujímavý program. Popoludní 

sa konajú workshopy a na 

záver týždňa prebehne koncert 

hudobnej kapely, ktorá je 

súčasťou programu.  

V našej škole program začal 

ráno o 8 hodine spoločným 

vystúpením v telocvični, 

potom sa žiaci 

postupne 

vystriedali na 

zaujímavých 

prednáškach. 

Prednášky boli zamerané na nasledujúce 

témy: láska, vzťahy a manželstvo,  závislosti, 

zdravá rodina, fusion, kyberšikana, road trip,  

domáce násilie, sex, AIDS a vzťahy.  

Každá trieda sa zúčastnila troch 

vybraných 60 - minútových  

prednášok.  Celý program bol 

zakončený opäť spoločným hudobno-

zábavným vystúpením v telocvični. Žiaci aj 

učitelia si vypočuli 

mimoriadne zaujímavé 

prednášky od zaujímavých 

ľudí. Veľkým prínosom 

bolo to, že napríklad 

o drogách či domácom 

násilí prednášali 

ľudia, ktorí si na 

vlastnej koži zažili 

peklo týchto nerestí. 

Nešlo tak iba 

o teoretické 

poznatky, ale 

o osobné skúsenosti 

ľudí, ktorí boli živým 

príkladom toho, že 

pevná vôľa a viera 

dokážu zázraky. 

 Do programu bolo 

postupne zapojených až 34 

ľudí - lektorov,  umelcov, 

technikov, asistentov 

a dokonca aj prekladateľ. 

Bola to vydarená akcia a niektoré 

prednášky  boli naozaj výnimočné a preto je 

veľmi pravdepodobné, že budúci školský rok 

pozveme EXIT TOUR  na našu školu 

opäť. A my sa na to už teraz 

všetci veľmi tešíme! 

 

  

Ema Slezáková, 7.B 
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 Rozhovor s Miss Slovensko 

2017 – Hankou Závodnou 

  

Dievčatá a milé dámy, ruku na srdce – ktorá z nás aspoň raz 

netúžila stať sa Miss? A milí mládenci a páni, ktorý z vás sa veľmi rád 

obzrie za krásnym dievčaťom či ženou? Myslím, že sme sa práve v duchu 

prihlásili všetci ! Hanka Závodná – to je meno novej Miss Slovensko 

pre rok 2017. Ak je vám toto meno, teda najmä priezvisko povedomé, 

uvažujete správne! Závodná – ale Natália – je našou úspešnou žiačkou 

a  jednou z redaktoriek nášho časopisu. A jej sestra Zuzana Závodná 

úspešne ukončila štúdium v našej škole minulý rok. Obe dievčatá sú 

s našou novou miss sesternice. Súťaž krásy sa konala v sobotu 29.4.2017 a Hanka bola medzi 

súťažiacimi neprehliadnuteľná pre svoje krásne ryšavé vlasy.  Poďte sa spolu s nami o Hanke 

dozvedieť niečo viac. 

 

Aké máš spomienky na svoje detstvo? 

Tých spomienok je veľmi veľa. Napríklad, 

keď som si odstrihla vlasy, keď bol môj 

brat smutný a chcela som ho rozosmiať.  

 

Čím si chcela byť, keď si bola malá? 

Chcela som byť všeličím, od letušky cez 

doktorku, kaderníčku až po pilotku 

lietadla, ale osud ma zavial iným smerom 

a bude zo mňa asi učiteľka, na čo sa už veľmi 

teším.  

 

Bola si dobrá žiačka alebo vymyselníčka? 

Bola som úplná bifľoška, keďže moja mama 

pracuje v školstve, musela som byť vzorná 

žiačka s krásnym 

písmom a dobrými 

známkami.  

 

Čo ťa priviedlo k modelingu? 

Bola to náhoda. Prvýkrát v živote som išla do 

galérie a tam ma oslovila agentúra. 

 

Aké najväčšie dobrodružstvo si zažila počas 

3- mesačnej prípravy? 

Najväčším dobrodružstvom počas 3-

mesačnej prípravy 

bolo sústredenie 

na Kapverdských 

ostrovoch. Bolo to 

krásne miesto 

a veľmi som si to 

tam užila. 
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Našla si si medzi finalistkami Miss 

kamarátku, s ktorou chceš udržiavať  

kontakt aj naďalej? 

Všetky dievčatá sú skvelé,  boli sme  dobrá 

partia a viem, že sa budeme stretávať aj 

naďalej.  

 

Si rada stredobodom pozornosti? 

Nie, nemám to rada. Cítila som sa zle aj na 

pódiu. Oveľa radšej som v pozícii diváka. 

 

Aký si mala pocit, keď si vyhrala? 

Bola som zmätená a dlho mi trvalo, kým 

som si to uvedomila . 

 

 Máš ako 

modelka 

rada šport? 

Rada si idem 

zabehať a rada 

tiež bicyklujem. 

Nemám rada 

tímové a akčné 

športy. 

 

Podľa tvojich príspevkov na sociálnych  

sieťach vieme, že rada varíš. Čo ťa k tomu 

privádza? 

Veľmi rada jem, a tak už ako malá som rada 

skúšala rôzne recepty a teraz trávim väčšinu 

času za sporákom. Vlastnoručne si pestujem 

aj všetky bylinky do varenia. 

 

Ch

odíš doma namaľovaná alebo radšej bez 

make-up? 

Mám rada prirodzenosť, chodím doma bez 

make-upu. Je to pre pleť lepšie, keď môže 

dýchať. 

 

Chystáš sa v budúcnosti založiť si 

rodinu? 

Určite áno, je to jeden z mojich 

najväčších snov. 

 

Si vášnivá cestovateľka? Ak áno, aké 

destinácie si už navštívila?  

Vďaka modelingu sa mi podarilo 

navštíviť rôzne miesta. Medzi 

najkrajšie patrí určite Španielsko, 

Taliansko a Turecko. 

 

Mini kvíz:  

kniha / film 

lodičky / tenisky 

chôdza / auto 

more / hory 

biela / čierna 

pamiatky / oddych 

 

Natália Závodná, 6.B 
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          Lyžiarsky 2017  

Dlho očakávaná chvíľa je konečnu tu – lyžiarsky! Príchod do 

penziónu Suchá mal hladký priebeh, po vybalení sme prišli na svah, kde 

nás učitelia rozdelili do piatich skupín. Pred nástupom na svah si 

niektorí obuli lyžiarky naopak . No skrátka, katastrofa! Po prvom 

testovaní svahu a rozdelení do už zmienených skupín sme sa pobrali 

späť do penziónu a usadili sme sa v jedálni v očakávaní večere. Prvá večera nám chutila. Po dojedení 

sme sa presunuli do spoločenskej miestnosti a začalo zoznamovanie s animátormi (Dominika, Anička) 

a ostatnými členmi lyžiarskeho výcviku. Prvá noc bola ťažká, matrace boli tvrdé ako kameň a na 

oknách mŕtvoly lienok.  Prvé ráno tiež nebolo najľahšie, budík 

o siedmej ráno, o ôsmej raňajky, príprava na svah a o deviatej 

odchod prvého a neskôr druhého autobusu na svah. Prvé 

skutočné lyžovanie na svahu bolo skôr zoznamovaním ako 

lyžovaním samotným. Priebeh nasledujúceho dňa bol takmer 

rovnaký. A tretí deň bol záživnejší a zaujímavejší, pretože 

niektorým jedincom sa podarilo hladko pristáť v potoku. A 

v tento deň bol aj karneval, ktorý bol zábavný, hlavne masky 

boli naozaj origimálne. Najviac zaujali : rapperi (Robo a Milan, 7.B), 

český turista (Natália Pašková, 7.A), srdcové kráľovné (Paťa a Kika, 

7.A), šialený doktor (Katka, 7.A), hipsterka (Ema,7.C), Jack Sparrow 

(Sonička,7.B), blonďavá rosnička (Eliška, 7.C), Pásik (Kika, 7.A), 

motorkárka (Diana, 7.B), Niktoš (Dávid,7.A),.. Po karnevale bola 

MEGA PÁRTY cca do 23:30. 

Nechýbala ani lyžiarska láska 

nebola (Laurika a Vilko). Pani 

učiteľka Mikušová mala 

pravdu, na lyžiarskom vznikajú nové lásky. Preto sme radi, že 

sme sa mohli niečoho takého zúčastniť. Všetci sme sa tam viac 

skamarátili a spoznali. Štvrtý deň – sauna. Dievčatá a chlapci 

mali šancu vyskúšať saunu, samozrejme nie spolu. Zo sauny 

všetci leteli von a hádzali sa do snehu. Hádzanie papúč z okna 

bolo tiež na programe. V tento deň mal Tomáš narodky, učitelia 

nám dovolili posunúť večierku, a tak okolo polnoci sme mu išli 

zagratulovať (chodba plná cukríkov). Bolo to proste super! Tomáš žiaril 

ako slniečko a my sme boli všetci šťastní, že sme mu mohli spríjemniť 

jeho narodeninový deň. Lyžiarsky výcvik splnil svoje poslanie – každý sa 

naučil aspoň trošku lyžovať a mnohí s odhodlaním, že budú lyžovať aj 

ďalej. 

A aký bol posledný deň ? Stačí jedno slovo – šialenstvo! Všade 

neporiadok, stratené lyžiarky, veci po chodbách a izby hore nohami. Po 

namáhavom upratovaní sme nastúpili do autobusov. No pri Poprade sa 

jeden autobus pokazil a skupina v ňom si čakanie na nový spríjemnila v nákupnom centre (cca 2 

hodiny). Autobus, na ktorý čakali, stál za rohom. Nakoniec sa všetci (NE)šťastne vrátili domov. Nikto 

nechcel domov! A viete prečo?  LEBO LYŽIARSKY JE NAJLEPŠÍÍÍÍ!  

Natália Kotlebová, Natália Pašková, 

Katka Blašková, 7.A 
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Rozhovor s pani 

učiteľkou Sýkorovou 
Byť učiteľkou na 1.stupni základnej školy je mimoriadne náročné.  

Aký vzťah si vytvorí žiačik s pani učiteľkou, taký vzťah bude mať 

ku škole po celý čas. Aké základy položí vyučujúci žiakom, na 

takých bude žiak neskôr stavať. Preto si veľmi vážime prácu 

našich učiteľov na prvom i druhom stupni. 

Začítajte sa spolu s nami do rozhovoru s pani učiteľkou Mgr. Zuzanou Sýkorovou a dozviete sa 

okrem iného aj to, že mala rada futbal, rada si vypočuje Beethovena a zo školy nosila samé 

jednotky.   

Kde ste vyrastali?    

Vyrastala som v Trenčianskych Tepliciach, je to 

mimo kúpeľnej zóny, aj kolega Peter Vakoš je 

z Teplíc. Bývali sme na rovnakej ulici,  len ja 

o trošku nižšie. Musím sa priznať, žila som tam 

do 32 rokov. Striedavo aj u babky, niekedy na 

„dolňákoch“ u Maďarov. Rada 

som chodievala na nížiny. 

 

Kam ste chodili na základnú 

školu? 

Prvé dva roky som chodila do 

školy v Trenčianskych Tepliciach. 

Mamina bola na materskej, 

potom som išla do Motešíc - tam 

som skončila 8-ročnú školskú 

dochádzku, 9.trieda vtedy ešte 

nebola.  

 

Aké ste mali známky, keď ste boli 

na základnej škole? 

Na základnej škole som bola svedomitá žiačka. 

Všetko som robila pedantne, málokedy som 

mala pocit, že niečo neviem. Na vysvedčení 

som mala samé jednotky, sem-tam nejaká 

dvojka v žiackej. Trojky ani štvorky si 

nepamätám. 

Ktoré predmety boli v škole Vaše 

najobľúbenejšie? 

Predmety? Hmm... bolo ich viacej, úplne prvá 

bola výtvarná výchova, veľmi rada som mala 

kresbu, maľbu. Potom literatúru, slovenčinu 

možno až tak nie, ale literatúra ma bavila, 

najmä niektoré diela. Zaujali ma verše tých 

našich autorov, aj tie pokrokové, tiež  ľúbostná 

poézia. Ešte ma bavila 

hudobná, rada som 

spievala, chodila som na 

súťaže a aj telesnú 

výchovu som mala veľmi 

rada, najmä  loptové hry. 

Futbal bol môj obľúbený, 

tiež basketbal a atletika. 

To som bola veľmi dobrá, 

ale teraz to už nie je veľmi 

vidieť . 

Aký bol váš najväčší sen 

z detstva a ako sa odráža  

v 

dospelosti ? 

Mojich snov z detstva bolo 

veľmi veľa. Môžem ten sen 

spojiť trošku aj s výberom 

povolania. Priznám sa, od 

detstva som chcela pracovať 

s deťmi. Možno mojím 

vzorom bola trošku moja 

mamina. Pravda, ona učila 

matematiku a chémiu a ja 

som strašne chcela byť 
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učiteľkou v materskej škole. Ale nechodila som 

do umeleckej školy, lebo som nemala tú 

možnosť, tak som si vybrala učiteľstvo na 

prvom stupni ZŠ. To bol môj sen!  

 

Aké bolo vaše najväčšie dobrodružstvo 

v živote ? 

Priznám sa, že najšťastnejšie obdobie môjho 

života som prežívala na vysokej škole. 

A nesúviselo to s vekom 18 rokov! Študovala 

som v Nitre a tá mi vyhovovala vo všetkých 

smeroch.  Nitra je  krásne mesto, vyhovoval mi 

štýl učenia. Človek vedel, kde má skúšku či 

prednášku, takže to bolo moje najšťastnejšie 

obdobie môjho života. Lepšie už ani nebolo, 

musím sa priznať . 

 

Aké je vaše najobľúbenejšie jedlo? 

No je toho dosť, je to na mne vidieť. Nie som 

nejako veľmi  výberčivá, nie som ani moc 

odvážna. Morské tvory - toho sa trošku bojím. 

Úplne najobľúbenejším jedlom  je májovková 

polievočka od mojej mamy. A tak isto mám 

rada, keď ma niekto obslúži. Keď si sama 

uvarím, tak som väčšinou už od tých pachov 

najedená. Ale milovala som lekvárovo – 

tvarohové perky poliate maslom.  Inak 

milujem také čudné kombinácie, napríklad 

plnenú papriku s uhorkou, ale šalátovou 

a milujem zemiakovú babu. To mám veľmi 

rada, priznám sa.  

 

Aké najzvláštnejšie jedlo ste jedli?  

Najzvláštnejšie? Hmm... Hovorím, nerada 

experimentujem. Ak očakávate jedlá ako 

slimáky, nejaké tie hady, pavúky či chrobáky – 

tak vás asi sklamem. Nič také som nejedla, nie, 

nie. 

 

Čím ste chceli byť,  

keď ste boli malá? 

Odjakživa som chcela 

byť učiteľkou, túžila 

som učiť v materskej 

škôlke alebo v 

jasličkách. Musím sa 

ale priznať, že by som 

prácu už aj zmenila. 

Mám rada „čačky - 

mačky“,  skôr by som 

sa venovala šperkom, 

ozdobám pre ženy.  

 

Ako ste sa dostali k učiteľstvu ? 

Je to vďaka mojej mamine, ona učila na 

druhom stupni matematiku a chémiu.  No ja 

som mala vždy radšej mladšie deti, a tak učím 

na 1.stupni.  

 

Koľko rokov už učíte? 

Noo.... od  roku 1990, 

takže 27. 

 

Čo sa vám najviac 

páči/nepáči na 

učiteľstve? 

Páči sa mi, že môžem 

odovzdávať  

skúsenosti, niektoré 

deti to doslova hlcú . 

A plusom sú 

rozhodne aj 
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prázdniny. Mínusom je pre mňa najmä to, že 

nie sme úplne docenení, a nemyslím to 

z hľadiska financií. Peniaze nie sú všetko. Ľudia 

často vidia iba to, že chodíme domov skôr ako 

iné zamestnania. Ale za prácou 

učiteľa je omnoho viac! 

 

Máte alebo mali ste nejakého 

domáceho miláčika? 

Keď som bola slobodná a žila 

v Trenčianskych Tepliciach, mala 

som mačičku alebo kocúra, 

ktorého  ľudia vyhodili. Bývali 

sme na ulici, kde  autá 

zastavovali, aby vyhodili zviera, 

keď už ho nechceli. Alebo sme 

mali psíka, ktorého otcovi niekto 

daroval, korelu a andulku. 

A potom,  keď mi to zahynulo, 

vždy mi to bolo veľmi ľúto. Teraz nemáme nič, 

dcéry by chceli, no ale veď aj  ony sú niekedy 

ako zvieratká . Pozdravujú vás. 

 

Chceli by ste byť ešte žiačkou?  Ak áno, 

prečo? 

Priznám sa, že áno, skúsila by som to. Aj keď 

Nechcem vrátiť  mladosť, ale skúsiť si to 

znova. Ľahké to dnešné deti nemajú.  Zdá sa 

mi, že chcú strašne rýchlo dospieť. Podľa 

mojich dcér by chceli mať povinnosti bábätka, 

ale práva dospelých. Ale chcela by som si to 

vyskúšať, no len na pár dní. 

 

Chceli by ste znova zaviesť školský systém, 

ktorý bol pred rokom 1980 a 1989?  

Veľa vecí by som z toho vrátila. Ja som 

nastupovala vo veľmi 

dobrom období a som v 

tejto škole od roku 1990. 

Po revolúcii nastala 

voľná sloboda a veľa sa 

zmenilo.  Máme  síce 

modernú techniku 

a musím uznať, že je to 

perfektná vec!  Ale zase 

zavádzajú také nové 

módy, chcú urobiť dieru 

do sveta. Školstvo riadia 

ľudia, ktorí nemajú 

s učiteľstvom žiadne 

skúsenosti, žiadnu prax. 

Takých trištvrte vecí by som zmenila a som si 

istá, že by to  bolo v prospech učiteľov, detí aj 

rodičov.  

 

Akú máte rada hudbu?  

Juj, musím sa priznať, tá škála je veľmi široká. 

Ako úplne prvé  som milovala The Beatles -to 

som bola zaľúbená! Slová  som neovládala, 

len som tak hapkala, lebo nikdy som sa 

neučila angličtinu . Ale milovala som tú 

jednoduchú melódiu. Ďalej to bolo napríklad 

Ace of Base (neviem, či vám to niečo hovorí), 

Bad Boys Blue, Modern  Talking. Inak mám 

rada aj tango, aj keď ho počujem, aj keď ho 

vidím, mám rada aj ten tanec. Jediné, čo 

nemám rada, je pán Rytmus. Tento štýl  
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nemusím. Asi tomu nerozumiem, asi som na 

to stará. Z našich interpretov, by som 

vyzdvihla Adama Ďuricu - toho mám veľmi 

rada, hlavne Ticho, to je moja obľúbená 

pesnička, taká srdcovka. Ďalej Kristínu, všetky 

pesničky mám veľmi rada, ďalej Pavla Hamela, 

Elán. Mám rada aj ľudové piesne, Darinu 

Laščiakovú, 

z každého štýlu 

niečo. Aj vážnu 

hudbu mám 

celkom rada,  

napr. 

Beethowena. Je 

to široké, to by som musela veľa rozprávať.  

 

Pani učiteľke ďakujeme za rozhovor 

i fotografie zo súkromného archívu! 

 MINI KVÍZ: 

 Sprcha  /  Vaňa 

 More / Hory  

Ovocie  / Zelenina  

Zelenina  / Steak      

Kniha /  Divadlo 

Televízia  /  Počítač 

 

 

Nebezpečné dievčatá 

Milí naši mládenci, vedeli ste sa v nebezpečnej situácii sami 

ubrániť? Ovládate základy sebaobrany? Predpokladáme, že 

väčšina z vás nie. Na 1.stupni v 4.ročníku máme tri šikovné 

dievčatká, ktoré už v tomto krehkom veku perfektne ovládajú 

karate. Linda Predanocy, Sofia Štefáneková a Viktória 

Kadlecová - tieto úžasné dievčatá sa venujú karate už dlho. 

Sofia sa venuje karate najdlhšie a to už od svojich štyroch 

rokov a Linda s Vikinkou od svojich šiestich rokov. Všetky 

dievčatá sú majsterkami Slovenska v Kata teame. Trénuje ich 

trénerka Lenka Beňová, ktorá ich aj pripravuje na rôzne súťaže. 

Tréningy mávajú v priestoroch ZŠ Na Dolinách a tiež u nás v škole, trvajú približne hodinu a pol. 

Onedlho sa budú páskovať (páskovanie = skúška technickej vyspelosti) a Sofinka získa zelený pás 

a Vikinka s Lindou oranžový. Súťaže mávajú zvyčajne cez 

víkend, takže sa nevyhnú školským povinnostiam 

a súťažiť  boli už napr. v Košiciach, Poprade, Starej Ľubovni 

a mnohých iných mestách.  Každá z nich získala okolo 30 

medailí a 8 pohárov. Sofia sa nevenuje len karate, ale chodí 

aj na klavír a Vikina sa venuje tiež gymnastike. Takže dievčatá 

majú o voľný čas naozaj postarané. Sú veľmi šikovné nielen 

v karate, ale aj v škole. Sú dobrým príkladom pre všetkých! 

Nina Melicháreková, 6.B 

Adrián Boleček, 7.B 

Natália Závodná, 6.B 

 

Natália Kotlebová, Natília Pašková, 7.A 
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        Fašiangy v ŠKD 

Fašiangy, Turíce..., tak sa spieva v jednej ľudovej piesni.  Všetci dobre vieme, že fašiangy sú 

časom  veselosti,  hodovania a karnevalov.  Dňa 23.februára 2017 sa  v našej školskej jedálni 

konal 1.reprezentačný fašiangový karneval detí, rodičov a vychovávateľov z 3.,5.,6. a 7. 

oddelenia. Nebol to však len taký  obyčajný karneval.  Bol výnimočný tým, že v maskách sa 

nepredviedli iba deti, ale aj rodičia a vychovávatelia. A verte, že deti mali čo robiť, aby 

v maskách spoznali svojich rodičov.  Hneď v úvode rozprúdil zábavu úžasný maskot nášho 

karnevalu. Prestávky v tanci deťom vyplnili súťažné hry o sladkú odmenu a posedenie pri 

stoloch plných dobrôt, ktoré pripravili  hlavne rodičia. Veľkú radosť mali deti aj z tomboly, 

keďže lístky si deti vyberali samé a netrpezlivo čakali na vylosovanie svojho čísla. Každý 

odchádzal domov s výhrou. Zábava trvala až do podvečerných hodín. Po fašiangoch tradične 

nasleduje pôst, cez ktorý všetka zábava utícha až do Veľkej noci , na ktorú sa už deti 

nedočkavo tešili. Záštitu nad týmto karnevalom mali naši vychovávatelia: Mgr. Barbora 

Husárová, Mgr. Claudia Prekopová, Lýdia Hrnčáriková a Alexander Drgo. 

 

Ani iné oddelenia nezaostávali! V  piatok 17. februára 2017 deti z oddelení vychovávateliek 

Tvrdoňovej, Dužekovej  a Stanislavovej nedočkavo sledovali čas, aby sa mohli obliecť do 

vopred pripravených masiek. Potom sa vydali chodbami školy, a za sprievodu slovenskej 

piesne „Fašiangy Turíce, Veľká noc ide ... „ sa pomaly presunuli do priestorov pestro 

vyzdobenej telocvične. Tu sa už ozývala rezká hudba, ktorá odstránila hanblivosť detí. Za 

sprievodu hudby sa veselo pustili realizovať prvé tanečné kroky. Tanečná zábava sa striedala 

s rôznymi súťažami, za ktoré boli deti odmeňované. Na záver  vychovávateľky pripravili 

odmeny pre najzaujímavejšie a najoriginálnejšie masky. Nikto neodchádzal sklamaný, lebo 

každý účastník karnevalu bol za svoju masku, ale aj aktivitu ocenený. Vytancovaní a naplnení 

pohybovými aktivitami sme vstúpili do ďalšieho obdobia slovenských tradícií a to je začiatok 

predveľkonočného obdobia.   

 

 

 

 



      Domino 4  
23 

 

Po období fašiangov a karnevalov nasleduje Veľká noc – najvýznamnejší kresťanský 

sviatok. O Veľkej noci sme písali v predchádzajúcich číslach nášho časopisu. Spýtali sme sa 

našich žiakov, čo vlastne o tomto sviatku vedia. Nakoľko sú správne, posúďte sami. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Anketa 

Dominik Bulejko, 6.B 

Čo oslavujeme na Veľkú noc? 

Zmŕtvychvstanie Ježiša Krista. 

Dodržiavate slovenské tradície? Ak áno, 

ktoré? 

Áno, ale neviem aké. 

Poznáš veľkonočné tradície v iných 

krajinách ? 

Poznám. V Nemecku sa zbierajú vajíčka. 

Máš rád tento sviatok? Prečo? 

Mám. Lebo si zarobím peniaze. 

                   

Nina Melicháreková, 6.B 

Čo oslavujeme na Veľkú noc? 

Zmŕtvychvstanie Ježiša Krista. 

Dodržiavate slovenské tradície? Ak áno, 

ktoré? 

Noooooooo... Chodíme šibať chalanov. 

Poznáš veľkonočné tradície v iných 

krajinách ? 

Áno, v Nemecku zbierajú vajíčka. 

Máš rada tento sviatok? Prečo? 

Nie. Lebo som vždy celá mokrá. 

 

Monika Miškolciová, 6.C 

Čo oslavujeme na Veľkú noc? 

Noooo... vlastne neviem. 

Dodržiavate slovenské tradície? Ak áno, 

ktoré? 

My si ich vymýšľame, my to obraciame – 

ráno baby oblievajú chalanov a chalani 

maľujú vajíčka a musia robiť raňajky. 

Poznáš veľkonočné tradície v iných 

krajinách ? 

Noooo... v Mexiku majú Maté čaj a na 

Veľkú noc sa tam pije. To poznám takú 

tradíciu. 

Máš rada tento sviatok? Prečo? 

Mám ho rada, pretože si nemusím robiť 

starosti o raňajky. Spravia ich chalani. 

Samuel Kostelný, 6.A 

Čo oslavujeme na Veľkú noc? 

No veď Veľkú noc. 

Dodržiavate slovenské tradície? Ak áno, 

ktoré? 

Chodíme oblievať na Veľkonočný pondelok. 

Poznáš veľkonočné tradície v iných 

krajinách ? 

Áno, deň Vďakyvzdania, Halloween. 

Máš rád tento sviatok? Prečo? 

Mám ho rád, lebo je rodina po kope. 
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Patrik Kebísek, 6.A 

Čo oslavujeme na Veľkú noc? 

Oslavujeme šibačky. 

Dodržiavate slovenské tradície? Ak 

áno, ktoré? 

Áno. 

Poznáš veľkonočné tradície v iných 

krajinách ? 

Áno, deň Vďakyvzdania. 

Máš rád tento sviatok? Prečo? 

Áno, lebo môžem zlé baby vyšibať. 

        
 

Ema Mazániková, 5.C 

Čo oslavujeme na Veľkú noc? 

Neoslavujeme nič, len sa zabávame. 

Dodržiavate slovenské tradície? Ak áno, 

ktoré? 

Nedodržiavame. Akurát to, že nás chalani 

oblievajú. 

Poznáš veľkonočné tradície v iných 

krajinách ? 

Nepoznám. 

Máš rada tento sviatok? Prečo? 

Nepáči sa mi. 

           

Janka Ondrášková, 6.B 

Čo oslavujeme na Veľkú noc? 

Zmŕtvychvstanie Ježiša Krista. 

Dodržiavate slovenské tradície? Ak 

áno, ktoré? 

Nedodržiavame.  

Poznáš veľkonočné tradície v iných 

krajinách ? 

Viem, že v Nemecku zbierajú vajíčka. 

Máš rada tento sviatok? Prečo? 

Nie, vôbec nie! 

      
 

Patrícia Chlebanová, 5.C 

Čo oslavujeme na Veľkú noc? 

Neviem. 

Dodržiavate slovenské tradície? Ak áno, 

ktoré? 

Dodržiavame šibanie, oblievanie a odmeny 

za to. 

Poznáš veľkonočné tradície v iných 

krajinách? 

Žiaľ, nie. 

Máš rada tento sviatok? Prečo? 

Nie, nepáči sa mi. 

 



      Domino 4  
25 

 

 

Prvý júnový deň pri príležitosti MDD sa uskutočnil druhý 

ročník detskej olympiády v areáli našej školy. Súťažili žiaci druhého 

a tretieho ročníka. Deti si mohli preveriť svoju zdatnosť v rôznych 

športových disciplínach a  v logických 

úlohách aj v anglickom jazyku. Na 

stanovištiach veľmi ochotne 

pomáhali rodičia, vďaka ktorým mala 

olympiáda r odinnú atmosféru. Veľké 

poďakovanie patrí tiež tým rodičom, ktorí sa nemohli osobne 

zúčastniť, no napriek tomu poslali pre deti veľké množstvo 

cien. Odmeny za skvelé výkony si súťažiaci „nakúpili v 

obchode“ podľa vlastného výberu. Namiesto skutočných peňazí boli platidlom vyplnené 

súťažné tikety. Tešíme sa opäť o rok! 

             

Žiaci 2. stupňa našej školy navštívili pri príležitosti MDD už tradične  filmové 

predstavenia v obchodno-zábavnom centre Max v Trenčíne. Žiaci si vyberali film podľa 

svojho záujmu a mali na výber zo štyroch možností:  akčný film Rýchlo a zbesilo 8, animovaný 

šmolkovský film  Šmolkovia 3, sci-fi film Circle a animovanú komédiu Baby šéf. Najväčšiemu 

záujmu zo strany detí sa tešila práve animovaná komédia Baby šéf. Všetci sa zhodli v tom, že 

takéto „vyučovanie“ by si vedeli predstaviť aj oveľa častejšie ;-). 

 

Michaela Vršková, 7.A 
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Čas prázdnin sa nezadržateľne blíži a tak sme sa spýtali našich najmenších žiakov, 

ako si predstavujú svoje ideálne prázdniny a aké budú tie skutočné.  

Za celú redakciu školského časopisu Domino 4 všetkým naším žiakom želáme, aby prežili 

svoje vysnívané prázdniny a tešíme sa na vás opäť v septembri ;-)! 

 

                                           

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

 

 

 

Anketa 

Adamko Závodský, 1.A 

Ako si predstavuješ svoje ideálne letné 

prázdniny? 

Salámové prázdniny ! Stále by som 

papal salámu a len salámu...... 

Aké budú tvoje prázdniny 

v skutočnosti? 

Naozaj pôjdeme do Talianska s rodinou 

a strávim hodiny na počítači. 

            

Lenka Melicháreková, 3.D 

Ako si predstavuješ svoje ideálne letné 

prázdniny? 

Chcela by som znovu navštíviť Singapur, 

Thajsko a Malajziu. 

Aké budú tvoje prázdniny 

v skutočnosti? 

V reáli pôjdem do Chorvátska, do 

Slovenského Raja, do veľkého Medera 

a Nemecka. 

                  
Adam Markovič, 2.C 

Ako si predstavuješ svoje ideálne letné 

prázdniny? 

Išiel by som k moru, išiel by som si 

zaplávať, išiel by som do tábora. 

Aké budú tvoje prázdniny 

v skutočnosti?   

Pôjdeme naozaj na dovolenku do 

Turecka – budeme tam 12 dní, 

a pôjdem do tábora. 

            

 

Sofia Štefáneková, 3.B 

Ako si predstavuješ svoje ideálne letné 

prázdniny? 

Ísť do Family parku v Rakúsku, ísť do 

Ameriky, do Nórska. 

Aké budú tvoje prázdniny 

v skutočnosti?Naozaj pôjdeme do 

Nórska a aj do Ameriky. 
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Viktor Gibas, 3.D 

Ako si predstavuješ svoje ideálne letné 

prázdniny? 

Boli by sme pri mori, nič by sme 

nerobili, len ležali a plávali. 

Aké budú tvoje prázdniny 

v skutočnosti? 

Pôjdem do tábora, potom na 

dovolenku. 

               

Maximilián Boko, 2.C 

Ako si predstavuješ svoje ideálne letné 

prázdniny? 

Chcel by som skákať na aute, aby som 

bol na streche, chcel by som skočiť 

z veľkej výšky do oblakov na trampolínu. 

Aké budú tvoje prázdniny 

v skutočnosti?  

Pôjdem do tábora, na dovolenku do 

Chorvátska. 

Alexander Pavlík, 2.C 

Ako si predstavuješ svoje ideálne letné 

prázdniny? 

Nikto by nechodil do práce, všetci by 

sme boli spolu. 

Aké budú tvoje prázdniny 

v skutočnosti? 

Pôj dem do tábora a neskôr do Chorvátska.    

                 

Julka Nemečková, 2.C 

Ako si predstavuješ svoje ideálne letné 

prázdniny? 

Mama s otcom by nechodili do roboty, 

a celé prázdniny by sme boli na 

dovolenke. 

Aké budú tvoje prázdniny 

v skutočnosti? 

Pôjdem do školského tábora, ďalej 

budem 2 týždne v Chorvátsku, 

a v auguste budem v konskom tábore. 

           

Natália Závodná, 6.B 
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Vlastná tvorba 

Máte radi bájky? My áno! Nielen preto, že v nich vystupujú zvieratká, ale najmä preto, že 

sa z nich môžeme o sebe veľa dozvedieť a aj sa niečo poučiť. V dnešnej rubrike z vlastnej tvorby 

sme vybrali bájku písanú formou básne, ktorú vytvorila Monika zo 6.C a zopár projektov bájok od 

žiakov zo 6.A. Však sú veľmi šikovní ;-)? A viete, kam zmizli štvorlístky? Eliška vám to prezradí.   

 

Monika Miškolciová: Líška kmotrička 

Líštička kmotrička lesom sa plíži, 

chytiť tak dač pod zub a uložiť v spiži. 

Nu skočí do kríčka, čo strašne sa chveje, 

letí a letí, no neuspeje. 

 

Spadla na kamene, dodrala rúčky, 

krvička vytiekla, už sú jej kalúžky. 

Nahnevaná vstala, že sa ide umyť, 

no to tu nepozná, mohla by sa stratiť. 

 

Ide v hneve, neviem kam, 

tu pod kríček, kdesi tam. 

Zablúdila, v hneve sipí,  

až tá zlosť z nej len tak kypí. 

 

Kopne do kríčka z celej sily, 

no jeho ostne tú zlosť odplatili. 

Utekať s boľavou nohou – ťažká práca, 

vylievať zlosť na inom sa nevypláca. 

 

 

S boľavou nohou ďalej uteká,  

zlosť ňou veru až tak preteká. 

Šla ďalej nahnevaná líška, 

chce kopnúť do ďalšieho kríčka. 

 

Do líšky zas vstupujú nové jedy, 

v tom ale spomenula si, ako to bolo naposledy. 

Preto zlosť prehltla  

a prihovorí sa zmierene. 

 

,,Kríček, kríček, nepichajže,  

chcem si umyť moje paže.“ 

,,Tu potôčik pod dubom, 

radím ti ísť oblúkom.“ 

 

Povie kríček potichučky, 

konárikom radí kľučky. 

K potôčiku dobehla,  

a kožuch si umyla. 

 

Ponaučenie: 

Ako sa do hory volá, tak sa z nej aj ozýva. So zdvorilosťou ďalej zájdeš. 

Ako sa štvorlístky stali vzácnymi  

Raz, keď existovali iba štvorlístky, všetci boli spokojní. Húsenice si na nich s chuťou 

pochutnávali a ľudia, tí si ich takmer vôbec nevšímali. Raz si jeden pán odtrhol štvorlístok ako niekto 

teraz sedmokrásku. A pošťastilo sa mu. A tak si vymyslel, že štvorlístky prinášajú šťastie. Začal to 

rozprávať po okolí a za krátky čas sa to dozvedeli všetci na svete. Vždy keď si niekto spomenul, 

odtrhol si štvorlístok a nosil ho pri sebe, aby sa mu pošťastilo. To sa ale húseniciam nepáčilo. Ľudia im 

kradli jedlo a ešte ich aj hádzali na zem ako nepotrebný papier. Keď sa húsenice veľmi nahnevali, 

dohodli sa, že sa stretnú a pokúsia sa to vyriešiť. Nakoniec sa dohodli, že z každého štvorlístka 

odtrhnú štvrtý  lístok. Hneď  na druhý deň sa dali do práce. O niekoľko rokov už neboli takmer žiadne 

štvorlístky. A tak to je až do dnes. To, že štvorlístky prinášajú šťastie, stále zostalo, ale štvorlístkov už 

veľa nezostalo. A tak keď niekedy nájdete štvorlístok, vážte si toho a určite si ho nechajte! Buď ešte 

neprišiel na rad alebo naňho húsenice zabudli. 

          Eliška Brezováková, 7.C 
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Zabavte sa 
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     Zasmejte sa 

Učiteľka napísala žiakovi do žiackej knižky 

poznámku:  

,,Váš syn nič nevie." 

Otec dopísal: 

,,Práve preto ho posielam do školy." 

 

Otec sa pýta syna: 

- Čo ste robili dnes na vyučovaní? 

- Na hodine chémie sme sa zaoberali 

výbušnými látkami.  

- A čo máte na programe zajtra v škole?  

- V akej škole? 

 

“Jožko, čo tam gumuješ ? 

“Prosím, pán učiteľ,  veď ste mi povedali, 

aby som si tú päťku opravil.“ 

 

 

"Ktorý cicavec nemá zuby?" 

"Náš dedko." 

 

Čo majú spoločné Facebook a chladnička? 

Chodíš tam každých 10 minút, aj keď vieš, 

že tam nič nie je. 

 

Čo to znamená, 

keď sa povie kostlivec za skriňou ? 

Minuloročný víťaz na schovávačku! 

 

Aký je rozdiel medzi českým a americkým  

dôchocom? 

Žiadny, obaja si za 

svoj dôchodok môžu kúpiť výlet do Prahy.

 

Pani Kalfasová sa chystá do 

kúpeľov. Desaťročný Miško ju 

varuje: 

- Mala by si zostať doma. Otec 

so strýcom sa chcú biť... 

- Ako si na to prišiel? 

- Hovorili, že keď odídeš, že si dajú do 

nosa. 

Jožko si lepí obrázok svojho otca do zošita 

a otec sa ho pýta: 

- Prečo si lepíš môj obrázok do zošita? 

- Lebo pani učiteľka chcela vedieť, ktorý 

blbec ma učí. 

 

Jeden chlapec nosil na bruchu stále 

okuliare a raz sa ho kamaráti opýtali: 

"Prečo nosíš na bruchu okuliare?" 

On im odpovedal: 

"Doktor mi povedal, že mám slepé črevo." 

Janko sa pýta Marienky: 

Požičiaš mi svoju fotku? 

Marienka: Prečo? 

Janko: Máme do školy 

priniesť fotku prírodnej 

katastrofy. 

 

Ide chlap do čínskeho obchodu a pýta sa: 

- Koľko stojí táto bunda? 

- 350 eur. 

- A keď je na nej škvrna? 

- 250 eur. 

- A ak nemá značku?  

- 150 eur. 

Ďalej sa pýta: 

- Máte tu vlastne trvalý 

pobyt a povolenie? 

Ona odpovedá: 

 - Darček!

Michaela Vršková, 7.A 

Michaela Vršková, 7.A 
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